
Udv. for Forskning, Innovation og Videreg. Uddannelser

Til: Ministeren for forskning, innovation og videregående uddannelser

Dato: 18. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 31
Ministeren har ved den tekniske gennemgang af finanslovens § 19 på FIV ud-
valgsmødet den 17. januar 2012 forklaret, at man i år, og i de kommende år,
forventer en stigning i antallet af studerende i Danmark. Vil ministeren, i det
lys, forklare, hvorfor bevillingerne til Erhvervsakademiuddannelser mv.
(19.31), Professionsbacheloruddannelser mv. (19.32) samt Åben udannelse
og øvrige efter- og videreuddannelser, (19.36) alle er ændret i negativ ret-
ning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Tina Nedergaard (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Tina.Nedergaard@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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